
Bestyrelsens mundtlige beretning ved ordinær GF 9. maj 2022 

 

Bestyrelsen har afholdt 6 bestyrelsesmøder og 1 dialogmøde siden 

generalforsamlingen i 2021.   

 

Bestyrelsen formand, Tim Halvorsen udtrådte af bestyrelsen pr. 1. december 

2021 som følge af stillingskifte. Konstitueret projektdirektør Anne Mette 

Rahbæk indtrådte på Kanalbyens post pr. 1. december 2021. Bestyrelsen 

konstituerede sig herefter med Anne Mette Rahbæk som formand.  

 

Der har været høj aktivitet igennem hele år for bydelsforeningens bestyrelse, 

hvor bestyrelsen sammen med driftsudvalg, kommunikationsudvalg samt 

aktivitetsudvalg har:   

 

• Udbygget hjemmeside, hvor der er oplysninger om både aktiviteter, 

praktiske forhold som affald og parkering samt vedtægter og kontakt 

oplysninger. Hjemmesiden vil løbende blive udviklet og udbygget.  

• Der er udkommet to nyhedsbreve, heraf det seneste som elektronisk 

nyhedsbrev. 

• Vi har anvendt bylivsmidler på Jazz ved kanalen og Petanqueturnering. 

• Opsat skilte i bydelen 

• Indgået i dialogen med Fredericia kommune om overtagelse af driften af 

kanalerne. Spørgsmålet har været for Fredericia Kommunes Byråd, som har 

stillet krav om, at bydelsforeningen påtog sig andre forpligtelser. 

Bydelsforeningens bestyrelse har drøftet, hvad det kunne være, og er i 

dialog med kommunen om etablering af haveforening til drift af 

fælleshaverne i Søndervold og vedligehold af boulebanerne. Fredericia 

Kommune behandler nu bestyrelsens forslag og har lovet at vende tilbage 

herom med henblik på indgåelse af en aftale.  

• På baggrund af konkrete henvendelser fra beboere, ejerforeninger og 

virksomheder har bestyrelsen drøftet principperne for puljeadministrationen 

af bylivsmidlerne, principper for godkendelse af markiser, solskærme mv. på 

altaner i Kanalbyen samt gennemgået reglementet for udeservering, 

skiltning mv. og besigtiget Promenaden mv.    

• Drøftet forslag om fælleshus/lokaler, men på baggrund af omkostningerne 

hertil valgt ikke gået videre med ideen.  

• Tilrettelagt og afviklet et velbesøgt dialogmøde med ca. 100 deltagere i 

Tøjhuset samt evalueret dette. Dagsorden, mødetidspunkt mv. skal 

overvejes til kommende dialogmøde så også yngre målgrupper nås.  

• Drøftet mågebekæmpelse og indhentet tilbud på fælles 

mågebekæmpelseskampagne. Det er på den baggrund bestyrelsens 

vurdering, at en fælles indsats ligger ud over driftsrammerne for 

bydelsforeningen, og at mågebekæmpelse må drøftes og iværksættes med 

afsæt i de enkelte bebyggelser.   

• Deltaget med repræsentant til møder i Kanalbyens kunststyregruppe. 



• Forberedt generalforsamling, herunder forslag til budget og gennemgået 

regnskab og forbrug.  

 

Bestyrelsen vil i det kommende år særligt arbejde videre med driftsaftalen med 

Fredericia Kommune. 

 

 

 


